## REGIONAL DISTRICT OF NANAIMO

# ELECTORAL AREA PLANNING COMMITTEE TUESDAY, JUNE 8, 2010

## ADDENDUM

## **DELEGATIONS (Requires Motion)**

- Paul Fenske, Fairwinds Design Team, re Proposed Schooner Cove Neighbourhood Plan.
- 3 Russell Tibbles, Fairwinds, re Proposed Lakes District Neighbourhood Plan.

## Armstrong, Jane

From: Paul Fenske [Fenske@ekistics.ca]

Sent: June 3, 2010 12:16 PM

To: Armstrong, Jane

Cc: Chuck Brook; Tibbles, Russell; Karly O'Connor; Paul Sullivan; Edward Porter

Subject: Delegation request for the Electoral Area Planning Committee (EAPC) meeting of Tuesday, June 8,

2010.

On behalf of Bentall LP and bcIMC, owner of Fairwinds, I am writing to request to appear as a delegation at Electoral Area Planning Committee (EAPC) at its meeting of Tuesday, June 8, 2010.

The purpose of my delegation is to make a brief PowerPoint presentation of the proposed Schooner Cove Neighbourhood Plan, which was submitted to the RDN in April.

With me will be the rest of the Fairwinds Design Team, who are prepared to respond to any questions the EAPC members may have.

Thank you very much,

#### Paul Fenske

Principal, BLArch, MA Urban Planning & Design

#### **EKISTICS**

1925 Main Street Vancouver BC V5T 3C1 Canada т 1.604.739.7526

F 1.604.739.7523

www.ekistics.ca

This transmission is only interrouslior the use of the individual or equity to whom it is addressed and may contain internation that is privileged and confidential. The dissemination, distribution or copying of any part of this communication is strictly prohibited. Should this transmission be received in error, please notify us intrieducely. Then it you

#### Armstrong, Jane

From: Tibbles, Russell [RTibbles@Bentall.com]

**Sent:** June 3, 2010 9:34 PM

To: Armstrong, Jane

Subject: FAIRWINDS - PROPOSED LAKES DISTRICT NEIGHBOURHOOD PLAN

Dear Ms. Armstrong.

On behalf of Bentall LP and bcIMC, owner of Fairwinds, I am writing to request to appear as a delegation at Electoral Area Planning Committee (EAPC) at its meeting of Tuesday, June 8, 2010.

The purpose of my delegation is to make a brief PowerPoint presentation of the proposed Lakes District Neighbourhood Plan, which was submitted to the RDN in April.

With me will be the Fairwinds Design Team, who are prepared to respond to any questions the EAPC members may have.

Thank you very much,

Russell

#### **Russell Tibbles**

Vice President, Development & Operations - Fairwinds Bentall LP

Direct: 250 339.1777 | Mobile: 250 898.4301 | Email: rtibbles@bentall.com

The information contained in this email message is solely for the intended addressee. This message may contain confidential and/or privileged material and access to this message by anyone other than the intended addressee is unauthorized. Unauthorized recipients are required to maintain confidentiality. Any review, retransmission, dissemination or other use of this message by persons or entities other than the intended recipient is prohibited and may be unlawful. If you have received this message in error, please notify us immediately and destroy the original

Les informations transmises par la présente sont destinées uniquement au(x) destinataires(s) susmentionné(s). Le message peut contenir des informations confidentielles. L'accès à ce message par toute autre personne que celle(s) nommément désignée(s) en est donc interdit et la confidentialité du message doit être sauvegardée. L'accès à ce message par toute autre personne que celle(s) nommément désignée(s) en est donc interdit et la confidentialité du message doit être sauvegardée. L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée. L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message doit être sauvegardée : L'accès à ce message peut confidentiel du message du message du message de la confidentiel du message du message du message du